
Protokół z zebrania 

Rady Rodziców działającej przy 

Szkole Podstawowej 397 

im. Bohaterów Olszynki Grochowskiej w Warszawie 

 z dnia 26.09.2018 roku 

 
W zebraniu udział wzięli przedstawiciele 15 klas lista obecności (załącznik nr 1). 

Zebranie otworzyła przewodnicząca Rady Rodziców pani Małgorzata Leszczyńska 

przedstawiając porządek zebrania (załącznik nr 2), który został przyjęty jednogłośnie.

 Uczestnicy zebrania otrzymali rozliczenie finansowe Rady Rodziców za rok szkolny 

20117/2018(załącznik nr 3),które zostało omówione przez księgową RR panią Ewę Smolaga. 

Po sprawozdaniu finansowym odczytany został protokół Komisji Rewizyjnej (załącznik nr 4). 

Rozliczenie finansowe za rok 2017-2018 zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

 Do wyborów nowego Prezydium Rady Rodziców została powołana komisja 

skrutacyjna, w skład której weszli: 

Pani Małgorzata Borejko i Pani Magdalena  Siborenko 

 

Z pośród członków RR wybranych w roku szkolnym 2018/2019 zgłoszeni zostali kandydaci 

do Prezydium RR : 

 

Pan Marcin Bednarski 

Pan Marek Wiśniewski 

Pani Katarzyna Gorzędowska 

Pani Justyna Nawrocka 

Pani Ewa Piwowar 

 

 

Oraz Komisji Rewizyjnej: 

 

Pani Anna Petroff-Skiba 

Pan Lech Czechowski 

 

 Po przeprowadzonym tajnym głosowaniu, policzeniu głosów komisja skrutacyjna 

przekazała wyniki głosowania (załącznik nr 5) 

Kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów 

 

Pan Marcin Bednarski   14 

Pan Marek Wiśniewski  13 

Pani Katarzyna Gorzędowska 15 

Pani Justyna Nawrocka  12 

Pani Ewa Piwowar   13 

 

 

 

Pani Anna Petroff-Skiba 15 

Pan Lech Czachowski 14 

 

 



Prezydium ukonstytuowało się – w jego skład weszli: 

 

Przewodnicząca:   Marcin Bednarski  

Wiceprzewodniczący:  Marek Wiśniewski 

Sekretarz:   Katarzyna Gorzędowska  

Członek:   Justyna Nawrocka 

Członek:   Ewa Piwor  

 

Komisja Rewizyjna: 

 

Pani Anna Petroff-Skiba  

Pani Lech Czechowski  

 

  

• Uchwała nr 1 w sprawie powołania Prezydium RR (załącznik nr 6)  

 

Dalsze zebranie poprowadziła Przewodniczący Pan Marcin Bednarski, dziękując 

przewodniczącej za dwuletnią  owocną pracę na rzecz Rady Rodziców i społeczności 

szkolnej. 

Głos zabrała zaproszona na zebranie pani Dyrektor Bożena Mossakowska, podziękowała Pani 

Przewodniczącej za miłą i bardzo dobrą współpracę.  

 Pani Dyrektor, zwróciła się do Rady o zaopiniowanie w formie uchwał, planu profilaktyczno- 

wychowawczego, zaproponowanych przez nią dni wolnych od zajęć dydaktycznych oraz 

zestawu książek do biblioteki. Odpowiedziała na szereg pytań dotyczących między innymi: 

- doradztwa zawodowego dla uczniów klas VII i VIII 

-wolontariatu w świetlicy 

-zapewnienia szafek dla wszystkich uczniów 

-zapewnienia warunków dla uczniów klas VIII podczas egzaminu 

-profilaktyki żywieniowej – sklepik szkolny. 

Pani Dyrektor zwróciła się do rodziców o wyrażenie swojej opinii na temat używania przez 

uczniów na terenie szkoły telefonów komórkowych. 

 

Następnie Pan Przewodniczący podziękował Pani Mossakowskiej za przybycie na zebranie 

Rady i przeprowadził głosowania nad uchwałami. 

 

• Uchwała nr 2 w sprawie zmiany osoby upoważnionej do dysponowania i prowadzenia 

rachunku bankowego. Miejsce Pani Małgorzaty Leszczyńskiej zajmuje powołany na 

Przewodniczącego RR Pan Marcin Bednarski (załącznik nr 7) 

• Zaopiniowano pozytywnie program Profilaktyczno-Wychowawczy Uchwała nr 3 

 Program przyjęty jednogłośnie. (załącznik8) 

• Zaopiniowano pozytywnie zaproponowane przez Dyrektora dni wolne od zajęć tj: 

 

02.XI2018 

10,11,12 IV 2019 (egz. gimnazjalny) 

29-30 IV2019 

02 V 2019 

Uchwała nr 4 – jednogłośnie (załącznik 9) 

• Zaopiniowano pozytywnie przedstawiony zestaw książek do biblioteki szkolnej. 

Uchwała nr 5 – jednogłośnie (załącznik10) 

• Przedstawiciele klas otrzymali Preliminarz wydatków na rok szkolny 2018/2019 



Po omówieniu  Preliminarz został przyjęty, głosowanie: 13 głosów za, 2 głosy 

wstrzymujące się, 0 przeciw , Uchwała nr 6 (załącznik 11) 

Rada Rodziców poparła jednogłośnie stanowisko Pani Dyrektor Bożeny Mossakowskiej o 

zakazie używania prze uczniów na terenie szkoły telefonów komórkowych, Uchwała nr 7 

(załącznik 12)  

Wolne wnioski: 

- Zorganizowanie zajęć dotyczących agresji 

- pomoc w zorganizowaniu przez samorząd szkolny konkursu w ramach funduszu   

partycypacyjnego 

 

 Członkowie RR wyrazili zgodę na udostępnienie swoich danych kontaktowych. 

 

 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

 

         Sporządził sekretarz RR 

         Katarzyna Gorzędowska 

 

 

 

 

 


